
Dobro delo našega društva
kadrovskih delavcev

Naše občinsko društvo kadrovskih delavcev, ki deluje od lela 1978, združuje
/daj že 250 članov, zaposlenih v kadrovskih službah naše občine in tudi zunaj
nje. V tem času je delovanje društva že preraslo svoj osnovni namen — uspo-
sabljanje zaposlenih na področju kadrovske politike, marveč je pripomoglo
ludi k medsebojnentu spo/navanju deiavcev v teh službah in jih tako fesneje
po» ezalo ludi pri delovnih opravilih. Ti pristni stiki so prav gotovu pripomogli
k učinkovitejšemu rešetanju marsilk*:erega problema.

Na letnem sestanku društva, ki je konoiizmu in o zagotavljanju stro-
bil koncc lanskega leta. so člani pre-
tresli delo v minulem letu in sprejcli
program za delo vnaprej. V odsotno-
sti predsednika društva Jerneja Jer-
sana je poročilo o delu prebrala He-
lena Kranjc, z vsebino in s sporočili
posveta v Portorožu pa je navzoče
seznanil Dušan Djukanovič. Ob tem
so kadrovski delavci iz naše občine
menili. da bi morale te službe biti del
razvojne funkcije vsakega podjetja.

Poleg štirih posvetov, ki jih je naše
društvo kadrovskih delavcev pripra-
\ ilo lani za s\oje člane, kaže kot do-
brodošlo novost omeniti tudi infor-
mativne dneve (lani jih je bilo 20), ki
%o jih organi/irali skupaj s strokovno
službo na občini in sisom za zaposlo-
vanje.Našikadrovskidelavcipasosc
\ključevali tudi ^ pnprave na posvet
v Portorožu. Zaradi zaostrenih go-
spodarskih razmer se število kadrov-
skih delavcev ni povečalo, čeprav je
na tem področju nalog vse več;
izboljšala pa se je njihova izobra-
zbena struktura.

Tudi v tem letu bo društvo sezna-
njalo svoje člane s spremembami
predpisov o kadrovski dejavnosii. V
načrtu ima nekaj prav zanimivili jn
koristnih predavanj, na primer o al-

kovne pomoči delegatom s strani ka-
drovskihslužb;seminarjaodisciplin-
skem postopku pa naj bi se udeležili
tudi zunanji člani in predsedniki dis-
ciplinskih komisij. Seveda pasebodo
povezovali tudi z drugimi podobnimi
društvi v Sloveniji in Ljubljani in
tako skrbeli za prenašanje izkušenj
in usklajeno delovanje.

Našteli smo le del nalog \z pro-
grama društva, saj, kot poudarjajo
sami, vseh ni mogoče zaobjeti v na-
črtu in se bo prek leta pokazalo, kaj
bo še treba uvrstiti vanj.

Predsednica našega občinskega
sveta zveze sindikatov Mari ja Fedran
je pohvalila delo društva, hkrati pa
navzoče informirala o poteku priprav
na volitve in jih pozvala, naj pogleda-
jo, če so tudi v njihovih delovnih or-
ganizacijah že opravili vse predvi-
dene naloge.

Novi predsednik našega društva
kadrovskih delavcev je Živan Mirčii,
dipl. pravnik « KTM — Protektor.
Izvoljeni pa so še 13-članski izvišni
odbor, 6-članskj programski svet, 3-
članski nadzorni odbor ter delegati
za republiško zvezo društev kadrov-
skih delavcev in za občinsko konfe-
renco SZDL.
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